
ПРОТОКОЛ Л`283_

засідання депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку, підприємництва та регуляторної діяльності

Володимир- Волинської міської ради УІІ скликання

12.12.2018р. 14.30 год.

Присутні члени комісії:
Коба С.А., голова комісії, Принда А.П., Венгер О.М., Жук Я.І., Савельєв М.Г.,
Гудим А.Б. - члени комісії

Запрошені:
Томашук І.Г., Ліщук І.С., Кулікова Л.В., Петрук В.М., Клачук О.Г., Чубок К.В.,
Процька Л.С., Віслобоков Р.Ю., Пикалюк І.О.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А. щодо обрання секретарем засідання
Принду А.П. з огляду на складення повноважень Жуком Я.І. Також Коба С.А.

зауважив, що члену комісії Венгеру і Гудиму треба здати протоколи попередніх
засідань комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАШ/ІСЯ» 1 (Принда А.П.).

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А. щодо порядку денного засідання комісії

за основу.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» О. а

ВИРІШИЛИ: затвердити такий порядок денний.
Порядок денний:

1. Про внесення змін до рішення міської ради від 21.12.2017 року 22/6 «Про міський
бюджет на 2018 рік».
Інформує: Томашук І.Г.

2. Про міський бюджет на 2019 рік.
Інформує: Томашук І.Г.

3. Про розгляд звернення відносно надання пільги щодо сплати земельного податку
(

порушення термінів оприлюднення проекту).
Інформує: Томашук І.Г.



13.

14.

. Про внесення

„и

Про Програму реформування і розвитку Житлово-комунального
міста Володимир-Волинський на 2019 - 2021 роки.Інформує: Фіщук В.С.

господарства

Про внесення змін до статуту комунального підприємства «Полігон».
Інформує: Фіщук В.С.

Про програму розвитку та відновлення матеріально-технічної бази КП «Володимир-
Волинський ЦПМД» на 2019-2020 роки (порушення термінів оприлюднення проекту).

Інформує:Чубок К.В. Автор: Шевчук І.В.

Про Програму сприяння розвитку малого і середнього підприємництва у місті
Володимирі - Волинському на

2019-2021 роки.
Інформує: Субицька О.М.

Про внесення змін та доповнень до Програми економічного і соціального розвитку
міста на 2018-2019 роки, затвердженої рішенням міської ради від 21.12.2017 року М
22/5.
Інформує: Субицька О.М., Киба Т.Я., ФіщукВ.С.

Про внесення змін до рішення міської ради від 16.11.2017р. М: 21/11 «Про Програму
соціального захисту населення міста на 2018-2020роки».
Інформує: Смикалюк О.П.

. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження вартості, стартової
ціни та продаж у власність земельних ділянок несільськогосподарського призначення.
Інформує: Процька Л.С.

. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради від 15.12.2016р. М 12/14 «Про

затвердження Програми розвитку земельних відносин на 2017-2020 роки».
Інформує: Процька Л.С.

ради від 01.12.2015
Володимир

року М 2/6
-Волинської

рішення міської
виконавчих органів

змін до
“Про затвердження структури
міської ради”.
Інформує: Мороз М.С.

Про впровадження ініціативи «Володимир-Волинський - громада, дружня до дітей та
молоді» на 2019-2021 роки
Інформує: Петрук В.М.

радивід 01.03.2017 року М: 14/37
міського центру

Про внесення змін до рішення міської
“Про затвердження структури і штатів Володимир-Волинського
соціальних служб для сім'ї, дітей та молоді.
Інформує: Пикалюк 1.0.

Про передачу комунальному підприємству «Володимир-Волинський центр первинної
медичної допомоги» майна.
Інформує: Клачук О.Г. Автор: Процька Л.С.

. Про надання дозволу на списання основних засобів.
Інформує: Процька Л.С.

. Про затвердження розпоряджень міського голови, виданих у міжсесійний період.



„/
Інформує: Ліщук І.С.

. Про план роботи міської ради на І півріччя 2019 року.
Інформує: Ліщук І.С.

19. Про звіт заступника міського голови м. Володимира-Волинського.
Інформує:Жук Я.І.

20. Про заслуховування звіту тимчасової контрольної комісії.
Інформує: Олексюк В.В. Автор: Сергєєва В.Г.

. Про звернення Володимир-Волинської міської ради до Прем'єр-міністра України
Гройсмана В.В. щодо співробітництва з МВФ.
Інформує: Жук Я.І.

. Про звернення до Президента України, Прем”єр Міністра України щодо негайного

скасування рішення Кабінету Міністрів України про підвищення Ціни на газ для
населення.
Інформує: Сергєєва В.Г.

. Різне.

Про внесення змін до рішення міської ради від 21.12.2017

року 22/6 «Про міський бюджет на 2018 рік».

РОЗДІЛ 1. ЗМІНИ ПО СУБВЕНЦІЯХ З ДЕРЖАВНОГО БЮДЖЕТУ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
СЛУХАЛИ:Жука Я.І. Поясніть термін «зайві асигнування.
Навіщо ми повертаємо в державний бюджет кошти по програмі «Доступні
ліки»?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 1.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 2 (Венгер О.М., Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 1 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 2. ЗМІНИ ПО СУБВЕНЦІЯХ З МІСЦЕВИХБЮДЖЕТІВ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 2.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О

.



і

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 2 і рекомендувати

винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 3. ЗМІНИ ПО ВЛАСНИХДЖЕРЕЛАХМІСЬКОГО БЮДЖЕТУ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
СЛУХАШ/І: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 3.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Венгер О.М.).
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ 1 ( Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 3 і рекомендувати

винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 4. ПЕРЕРОЗПОДІЛ АСИГНУВАНЬВ МЕЖАХЗАГАЛЬНОГО
ОБСЯГУ ВИДАТКІВ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 4.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О

.

«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Венгер О.М.).
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ 1 ( Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 4 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

2. Про міський бюджет на 2019 рік.
Інформує: Томашук І.Г.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. Розкажіть детальніше про заробітну плату чиновників, які

ви туди включили надбавки?
Який відсоток від загального обсягу бюджету складає зарплата бюджетників?
Є закон про облік тепла. Чи передбачені кошти На такі заходи?
Чому такі «круглі» цифри по ПКД в галузі освіти?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний
проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» О.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
1 (Жук Я.І.)



ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

3. 'Про розгляд звернення відносно надання пільги щодо сплати
земельного податку ( порушення термінів оприлюднення проекту).
Інформує: Томашук І.Г.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. Проект не оприлюднений за 20 днів згідно із

законодавством, тому не може розглядатись на черговій сесії.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення по суті.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
1 (Жук Я.І.)

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
наступної після чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

4. Про Програму реформування і розвитку житлово-комунального
господарства міста Володимир-Волинськийна 2019 - 2021 роки.
Інформує: Фіщук В.С.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. Ми самі такий бюджет, передбачений програмою, не
потягнемо. Але у нас є відділ проектної діяльності, може, б якийсь грант
написали?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

5. Про внесення змін до статуту комунального підприємства «Полігон».
Інформує: Фіщук В.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.



6. Про програму розвитку та відновлення матеріально-технічної
бази КП «Володимир-Волинський ЦПМД» на 2019-2020 роки (

порушення термінів оприлюднення проекту).
Інформує: Чубок К.В. Автор: Шевчук І.В.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. Дане питання теж має порушені терміни оприлюднення,
але питання, справді, дуже серйозне, тому я пропоную 6-8 січня зібрати по

ньому позачергову сесію.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати таку
пропозицію.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2 (Жук Я.І., Венгер О.М.).
«ПРОТИ» 1 (Савельєв М.Г.) .

«УТРИМАЛИСЯ» 2 (ПрИнда А.П., Коба С.А.).
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -

1 (Гудим А.Б.).
ВИРІШИЛИ: не підтримувати таку пропозицію.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення і винести його на чергову сесію міської ради, оскільки
неприйняття такої програми потягне за собою абсолютну неможливість
фінансувати первинну медицину у 2019 році.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Венгер О.М.).
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -

1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

Гудши А.Б. покинув засідання комісії.

7. Про Програму сприяння розвитку малого і середнього
підприємництва у місті Володимирі- Волинському на 2019-2021 роки.
Інформує: Субицька О.М.

СЛУХАШ/І: Жук Я.І. Якщо розбити фінансування програми по роках, то в рік

виходить 300 тис. грн. Вони закладені в бюджеті 2019 року?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАШ/І:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

Савельєв МГ покинув засідання комісії.



8. Про внесення змін та доповнень до Програми економічного і

соціального розвитку міста на 2018-2019 роки, затвердженої
рішенням міської ради від 21.12.2017 рокуМ: 22/5.
Інформує: Субицька О.М., Киба Т.Я., Фіщук В.С.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. Чи передбачає Генплан накладення плану мереж?
Коба С.А. А де буде встановлено пам”ятник«10 заповідей»?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

9. Про внесення змін до рішення міської ради від 16.11.2017р. Лі:

21/11 «Про Програму соціального захисту населення міста на 2018-

2020роки».
Інформує: Смикалюк О.П.

СЛУХАШ/І: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

10. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження
вартості, стартової ціни та продаж у власність земельних
ділянок несільськогосподарського призначення.
Інформує: Процька Л.С.

"

СЛУХАЛИ: Венгер О.М. У нас нема графічних матеріалів, тому в разі викупу

частинки земельної ділянки, можливо, вся вона втратить інвестиційну
привабливість? Профільна комісія виїжджала на місце?
Жук Я.І. Чи відповідає фактично Цільовому призначенню земельної ділянки вид
діяльності підприємства?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.



11. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради
від 15.12.2016р. М: 12/14 «Про затвердження Програми розвитку
земельних відносин на 2017-2020 роки».
Інформує: Процька Л.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИШ/І: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

12. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.12.2015 року Ле 2/6

“Про затвердження структури виконавчих органів Володимир -
Волинської міської ради".
Інформує:Мороз М.С.

СЛУХАЛИ: Жука Я.І., який просить голосувати по пунктах.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати п.

рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати п.
рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 2 (Венгер О.М., Жук Я.І.).
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати п.

рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИДМАЛИСЯ» 2 (Венгер О.М., Жук Я.І.).
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати п.
рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИШ/І: підтримати п. 1.1. та п. 1.4. проекту рішення і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.



13.Пр0 впровадження ініціативи «Володимир-Волинський
громада, дружня до дітей та молоді» на 2019-2021 роки
Інформує: Петрук В.М.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

14. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.03.2017 року Ле 14/37

"Про затвердження структури і штатів Володимир-Волинського
міського центру соціальних служб для сім'ї, дітей та молоді.
Інформує: Пикалюк 1.0.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

15. Про передачу комунальному підприємству «Володимир-
Волинський центр первинної медичноїдопомоги» майна.
Інформує: Клачук О.Г. Автор: Процька Л.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

16. Про затвердження розпорядженьміського голови, виданих у
міжсесійний період.
Інформує: Ліщук І.С.

СЛУХАЛИ: Жук Я.І. До фракції «Самопоміч» звернувся офіцер, який

претендує на ту квартиру, на яку міська рада за рахунок Цільового фонду

виготовила техпаспорт. А тому я не буду голосувати за розпорядження,
підписані В міжсесійний період про Цільовий фонд.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.



ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

17. Про надання дозволу на списання основних засобів.

Інформує: Процька Л.С.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І., Коба С.А.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

18. Про план роботи міської ради на І півріччя 2019 року.
Інформує: Ліщук І.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення і подати до плану звіт комісії на пленарному засіданні ради та

контроль за рішеннями про бюджет.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Жук Я.І.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

19. Про звіт заступника міського голови м. Володимира-Волинського.
Інформує: Жук Я.І.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» З.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Принда А.П.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

20.Пр0 заслуховування звіту тимчасової контрольної комісії.
Інформує: Олексюк В.В. Автор: Сєргєєва В.Г.

Оскільки не було доповідача та автора проект рішення не розглянуто



21. Про звернення Володимир-Волинської міської ради до Прем'єр-
міністра України Гройсмана В.Б. щодо співробітництва з МВФ.

Інформує: Жук Я.І.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Принда А.П.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

22. Про звернення до Президента України, Прем'єр Міністра України щодо
негайного скасування рішення Кабінету Міністрів України

про підвищення ціни на газ для населення.
Інформує: Сєргєєва В.Г.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1 (Коба С.А.).
НЕ БРАВ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ 1 (ПриндаА.П.).
ВИРІШИЛИ: не підтримати проект рішення і не рекомендувати винести на

розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

23. Різне.

В «Різному» питань та пропозицій не надходило

Голова комісії Коба С.А.

Секретар / Принда А.П.


